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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ 

 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 4/2012 
Caràcter: extraordinària 
Convocatòria: 17 d’abril de 2012 
Horari: de 20.30 hores a 21.55 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial  
 
A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 17 d’abril de 2012, es reuneixen a la sala de 
sessions d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l’ajuntament en Ple que a continuació 
es relacionen, en sessió extraordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
Senyor Alcalde, i assistits per mi, el Secretari. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Daniel Cornellà Detrell 
 
Tinents d’Alcalde 
 
Sr. Gerard Fernandez Tatjé 
Sr. Magno Remo Maneu Marcos 
Sr. Josep Bartis Fàbrega  
 
Regidors/es 
 
Sra. Susana Pascual Pozo 
Sra. Meritxell Martín Rovira 
Sra. Montserrat Rivas Nuñez 
Sr. Josep Maria Bote Martín 
Sra. Mariona Carolà Vilà 
Sr. Albert Puig i Boada 
Sra. Neus Matamala Lopez 
 
Secretari  
 
Sr. Jaume Solà Molinas 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
 
Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passen a despatxar els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
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1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ÒRDINÀRIA DEL DIA 
13 DE MARÇ DE 2012. 
 
D’acord amb el què disposa l’article 91.1 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, el senyor Alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha 
de formular alguna observació a l’acta que va ser distribuïda amb la convocatòria. 
 
No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió ordinària del dia 13 
de març de 2012 és aprovada per unanimitat. 
 
 
2. APROVACIÓ MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA NÚM. 4/12, MITJANÇANT 
LA CONCESSIÓ DE CRÈDIT EXTRAORDINARI I DE SUPLEMENT DE CRÈDIT. 
 
El senyor Alcalde detalla les diferents aplicacions pressupostàries incloses en la 
modificació pressupostària núm. 4/12, mitjançant la concessió de crèdit extraordinari i 
de suplement de crèdit amb càrrec al romanent de tresoreria positiu.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, 
que pregunta a què es destinen els 15.000 euros dels estudis i treballs tècnics medi 
ambient, què es pensa rehabilitar amb els 5.000 euros destinats a patrimoni cultural i 
què es vol fer amb els 11.000 euros destinats a mobiliari urbà.  
 
El Sr. Puig indica que aquesta és la modificació pressupostària número quatre i tan 
sols han passat dues per ple. L’equip de govern sempre parla de transparència i de 
portar tot a ple però de les modificacions pressupostàries 1 i 3 no s’ha fet. Tot i que la 
llei permet fer-ho per decret d’alcaldia li agradaria que, donat que es parla de 
transparència, totes les modificacions pressupostàries passessin per ple.  
 
La senyora Meritxell Martin Rovira, regidora de medi ambient, explica que es vol 
canviar el model de la gestió dels residus i, per comprovar la viabilitat d’aquest nou 
model, fan falta uns estudis que comporten uns costos i que són els 15.000 euros que 
consten en la modificació.     
 
El Sr. Puig pregunta si per gestió de residus s’entén ubicació de contenidors a la qual 
cosa la Sra. Martin respon negativament i explica que actualment s’està valorant dur a 
terme la recollida selectiva porta a porta. 
 
El Sr. Puig pregunta si aquest estudi de viabilitat va destinat a tota la ciutadania, a la 
qual cosa la Sra. Martin respon afirmativament.  
 
El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, explica que els 5.000 euros de 
patrimoni són per complementar la subvenció que l’ajuntament ha de rebre, com cada 
any, per la intervenció arqueològica al castell de Mabarrera.  
 
El senyor Alcalde explica que el mobiliari urbà és per comprar diferent mobiliari per a 
tot el municipi. 
 
El senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, vol puntualitzar que de les dues 
modificacions pressupostàries que no han passat per ple el procediment seguit ha 
estat el correcte. El senyor Interventor ho ha fet tal i com ho indiquen la Llei 



  Acta 4/2012
  17 d’abril de 2012 

 3 

d’Hisendes Locals i les bases d’execució del pressupost de la corporació, 
independentment que s’hagi decidit després passar-ho o no per ple.  
 
El Sr. Puig entén que, per als ciutadans, és millor que les modificacions passin per ple 
doncs es facilita més poder consultar-les i assessorar-se’n que no fer-les per decret ja 
que d’aquesta manera s’han de demanar expressament a l’ajuntament. I això, per a 
ell, és transparència.  
 
El senyor Alcalde respon que les modificacions que no passen per ple són aquelles que 
s’incorporen diners consignats en partides concretes, provinents del pressupost de 
l’any passat i que, per llei, aquests diners s’han de traspassar al pressupost actual. Per 
tant, no són modificacions enteses com a incorporació de romanent líquid de tresoreria 
sinó que crèdits que ja estaven consignats. I el senyor Interventor va indicar que no 
havien de passar per ple ja que la llei indica que quan es tracta d’aquest tipus de 
modificacions provinents de l’any anterior es poden fer mitjançant decret d’alcaldia. 
No s’està modificant substancialment res, sinó que són diners que sobren de l’any 
passat i que s’incorporen al pressupost d’aquest any amb la mateixa finalitat. I això sí 
que és transparència, malgrat que cadascú la interpreta com vol.   
 
La Sra. Montse Rivas Nuñez, representant del GM Entesa per Celrà, assenyala com 
canvien els discursos quan s’està a l’oposició i quan s’està governant. Recorda una 
conversa de finals de 2011, quan governava l’actual equip de govern, respecte al 
pressupost que venia de l’anterior legislatura i aleshores es va comentar que es feien 
les modificacions de pressupost de finals d’any per una dolenta planificació a l’hora de 
realitzar els pressupostos, criticant d’aquesta manera a l’anterior equip de govern.  
I ara és la quarta modificació en el quart mes de 2012. El GM Entesa per Celrà s’absté 
de votar doncs no veu una política clara en alguna de les partides que es modifiquen, 
especialment en la de promoció econòmica, ja que no creu que els cursos que es volen 
fer siguin una necessitat actual de la ciutadania amb la situació econòmica que s’està 
vivint. No tan sols no són cursos prioritaris sinó que n’hi ha de més interessants i 
necessaris i amb més sortides de contractació professional.  
 
El senyor Alcalde respon que l’anterior equip de govern va governar durant vint anys i 
que al vintè any fessin tantes modificacions no s’entén tant com que l’equip de govern 
actual, que tan sols fa deu mesos que governa, és el primer pressupost que gestiona i 
del que se n’han fet quatre modificacions.  
 
Pel que fa als cursos de promoció econòmica, si el GM Entesa per Celrà creu que no 
són prioritaris l’equip de govern considera que són interessants i que poden donar 
sortida a diferents joves del municipi. I hi ha més cursos pensats, que s’organitzaran 
des de l’àrea de promoció econòmica, sempre pensant en formar a la ciutadania i 
poder-la inserir al món laboral. És molt complicat i per això creu que qualsevol esforç 
que es faci sempre és positiu. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al ple:    
 
“ANTECEDENTS DE FET 
  
Per poder atendre el pagament de les obligacions que es detallen a la part dispositiva 
del present acord, per a les quals les consignacions previstes  són insuficients en el 
pressupost ordinari actual o bé perquè no existeix crèdit, estem davant unes despeses 
específiques que no es poden demorar, es necessita tramitar l’expedient de suplement 
de crèdit i crèdit extraordinari que cal finançar amb romanent líquid de tresoreria. 
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FONAMENTS DE DRET 

 
1.- D’acord amb l’article 177.1 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (TRLRHL) en 
relació amb l’article 35 segon paràgraf del RD 500/1990, de 20 d’abril, que la 
desenvolupa en matèria pressupostària i comptable els crèdits extraordinaris i els 
suplements de crèdits  són aquelles modificacions del Pressupost de despeses 
mitjançant el que s’assigna  crèdit per a la realització d’una despesa específica i 
determinada que no pot demorar-se fins a l’exercici següent i pel qual no existeix 
crèdit en el pressupost o bé el crèdit previst resulta insuficient o bé i no pot ser 
objecte d’ampliació. 
 
2.- D’acord amb l’article 177.4 del TRLRHL en relació amb l’article 36.1.a) del RD 
500/1990, de 20 d’abril, que la desenvolupa en matèria pressupostària i comptable, 
els suplements de crèdit i crèdits extraordinaris es podran finançar indistintament, 
entre d’altres recursos,  mitjançant Romanent Líquid de Tresoreria. 
 
3.- D’acord amb l’article 177.2 del TRLRHL en relació amb l’article 37.3 del RD 
500/1990, de 20 d’abril, que la desenvolupa en matèria pressupostària i comptable, la 
proposta de modificació, previ informe de la Intervenció, serà sotmesa pel President a 
l’aprovació del Ple de la Corporació. 
 
4.- D’acord amb l’article 177.2 del TRLRHL en relació amb l’article 38.1 i 38.2 del RD 
500/1990, de 20 d’abril, que la desenvolupa en matèria pressupostària i comptable, 
l’aprovació dels expedients pel Ple es realitzaran amb subjecció als mateixos tràmits i 
requisits que els pressupostos, havent de ser executius dins del mateix exercici que es 
varen autoritzar. 
En la tramitació dels expedients de concessió de suplements de crèdit i crèdit 
extraordinari seran d’aplicació les normes sobre informació, reclamacions i publicitat 
aplicables a l’aprovació dels pressupostos de la Entitat Local. 
 
Vist l’informe del interventor, de caràcter econòmic i jurídic, de data 10 de abril de 
2012. 
 
En base a aquests antecedents, 
 

Es proposa al Ple: 
 
Primer.- Aprovar inicialment l’expedient modificació pressupostària, expedient 
2012/04,  mitjançant la concessió de crèdit extraordinari i  de suplement de crèdit 
modificació 4/2012, amb càrrec al Romanent de tresoreria positiu, d’acord amb el 
següent detall : 
 

• Pressupost de despeses : 
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• Pressupost d’ingressos : 

Den o min ació  Previsió  in ic ial  Mo dificació    Previsi ó defin itiva  

R LT per a despeses  g enerals.  176.612,23           54.740,00          231.3 52,23         

T otal  in gressos 176.612,2 3             54.740,00         231.352,23          
 
 
Segon.- Exposar al públic aquest expedient, durant el termini de quinze dies hàbils, 
mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província de Girona. 
 
Tercer.- En cas de no presentar-se reclamacions, l’expedient de suplement de crèdit i 
crèdit extraordinari es considerarà aprovat definitivament. En cas contrari, el Ple 
disposarà del termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició 
pública, per resoldre-les.   
 
Quart.- Un cop aprovada definitivament, es tornarà a publicar en el butlletí Oficial de 
la Província, resumida a nivell de capítols.” 
 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
  
Vots a favor (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Abstencions (5): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
3.- APROVACIÓ DEFINITIVA MODIFICACIÓ ORDENANÇA GENERAL DE 
GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE DRET PÚBLIC. 
 
El senyor Alcalde explica que es respon l’al·legació presentada pel Sr. Albert Puig 
Boada, representant del GM CIU, respecte a la modificació de l’ordenança general de 
gestió, inspecció i recaptació dels ingressos de dret públic.  
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I seguidament explica l’al·legació presentada pel Sr. Puig i informa de la resposta 
elaborada mitjançant informe pel senyor Interventor de la corporació desestimant 
l’al·legació. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a Sr. Puig, que diu respecte a “l’aprovació i/o modificació 
del calendari fiscal, d’acord amb el que disposa l’apartat f de l’article 21 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local correspon a l’Alcalde.” 
que l’alcalde és qui té la facultat de donar l’opció als ciutadans de domiciliar els rebuts. 
I encara que sigui una imposició de XALOC, queda molt clar que l’aprovació i la 
imposició de l’ordenança depèn de l’alcalde i, per tant, no s’ha de parlar de greuge 
comparatiu sinó de discriminació. Encara que siguin dos o deu ciutadans de Celrà els 
que no puguin acollir-se a la bonificació del rebut, s’està vetant la possibilitat que tots 
els ciutadans puguin gaudir-ne de la mateixa.  
 
El senyor Alcalde respon que el Sr. Puig no l’ha entès o no l’ha volgut entendre ja que 
com alcalde sí té algunes competències respecte al calendari fiscal però no les té per 
decidir si XALOC fracciona 90 euros. L’equip de govern, però, sí està d’acord amb el 
Sr. Puig que, malgrat que els 90 euros no són una quantitat excessiva però dins de la 
situació actual potser per a alguns ciutadans els resulta difícil pagar-los, sí es 
discrimina i veta als ciutadans. Però recorda al Sr. Puig que qui posa les normes és 
XALOC i qui li posa les normes a XALOC és la Diputació de Girona governada per 
Convergència i Unió. Per tant, el discurs que està fent de discriminació el Sr. Puig cal 
que l’apliqui al seu partit, que és qui en definitiva està dient que als ciutadans que 
paguen menys de noranta euros no se’ls ha de fraccionar.  
 
El Sr. Puig respon que aquesta és una declaració que ha fet l’Ajuntament de Celrà i, 
sent un dels municipis amb més personal de tota la província de Girona, es podria 
deixar de delegar aquesta competència i fer-la directament des de l’Ajuntament. 
D’aquesta manera es podria bonificar a tothom i no cal que vagi amb excuses de mal 
pagador i dir que la culpa ara és de la Diputació de Girona governada per CIU. 
 
Com ha repetit més d’una vegada, el GM CIU de Celrà no defensa ni representa el que 
CIU faci en altres municipis sinó els interessos dels ciutadans de Celrà. Cal aplicar 
polítiques que puguin millorar als ciutadans de Celrà i no es pot donar la culpa a la 
Diputació de Girona. És un problema de l’Ajuntament de Celrà i qui té la competència 
és l’alcalde. I, ho torna a repetir, es va fer un decret d’alcaldia el dia 9 de gener i es 
va haver de modificar el 23 de febrer. Avui, 17 d’abril, estan responent les al·legacions 
i es podia haver fet també una altra modificació si calia.  
 
El senyor Alcalde contesta que és la primera vegada que es pot fraccionar el rebut i el 
sorprèn que el Sr. Puig, que ha estat al govern durant l’última legislatura, no fes mai 
aquest pas per fraccionar-lo i ara que l’equip de govern actual ho ha fet es qüestioni la 
decisió. Sembla que busqui constantment per trobar alguna cosa a la que agafar-se. 
 
És cert que l’Ajuntament té una plantilla de 58 persones, que treballen molt. 
Actualment hi ha persones que estan de baixa mèdica i, segons el Reial Decret de 30 
de desembre del Partit Popular, no es poden suplir aquestes baixes. I, com deu saber 
el Sr. Puig, una de les baixes mèdiques és la de la Tresorera de la corporació. Per tant, 
una de les opcions de l’Ajuntament per a aquest any era delegar per intentar arreglar  
el caos que l’equip de govern s’ha trobat a l’entrar a la corporació amb l’àrea de 
recaptació. Veient com la feina desbordava a les tres persones d’aquesta àrea, no per  
no fer-ho bé sinó per la feina acumulada i amb rebuts molt antics que s’han deixat de 
cobrar per estar caducats, es va optar per delegar al XALOC. És molt fàcil d’entendre i 
qui no ho vulgui entendre així que no ho faci. 
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El Sr. Puig pregunta si el nou programa informàtic de rebuts funciona correctament i si 
tot està al dia ja que fa quinze dies que s’ha celebrat la Comissió Especial de Comptes 
i l’Interventor va comentar que el programa s’ha de modificar totalment. 
 
El senyor Alcalde respon que és cert que el programa s’ha de modificar doncs es va 
comprar un programa molt econòmic respecte al que hi ha al mercat i que està donant 
molts problemes. 
 
El senyor Puig pregunta qui va comprar el programa, a la qual cosa el senyor Alcalde 
contesta que l’antic equip de govern. Es va comprar a molt bon preu però ha 
comportat problemes constants, no des de que hi ha l’equip de govern actual sinó des 
de que hi era l’antic equip de govern. I ara no és una qüestió de retrets sinó de 
realitats. I donat que la voluntat de l’Ajuntament és que d’aquí a un temps prudencial 
tot això funcioni el que s’ha d’intentar és treure feina a l’àrea, recuperar tots els 
rebuts i no deixar que prescriguin com ha passat anteriorment.  
 
La Sra. Rivas comenta que està molt bé poder fraccionar però, com ja va dir en 
l’anterior ple, aquest any amb l’increment de l’IBI que hi ha hagut per part de l’Estat i 
de l’Ajuntament i avançant el període de pagament cinc mesos només faltaria que a 
sobre no es pogués fraccionar. Per tant, considera que està bé la mesura tot i que les 
altres no ho han estat tant.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Secretari, que fa una lectura de la proposta que 
se sotmet al Ple: 
 
“ANTECEDENTS DE FET 

1.- En sessió plenària de data 28 de febrer de 2012 es va aprovar provisionalment la 
modificació de l’ordenança general de gestió, inspecció i recaptació dels ingressos de 
dret públic municipals. 

2.- Es va sotmetre a informació pública en el BOP de Girona numero 47, de data 7 de 
març de 2012 i en el tauler d’edictes de la Corporació. 
  
3.- Durant el termini d’exposició pública, el dia 27 de març de 2012 (registre d’entrada 
municipal núm. 774), el Sr. Albert Puig Boada, en representació del GM CIU, va 
presentar al·legacions en el sentit que tot seguit s’especifica: 
  
“AL·LEGACIÓ 
 
1.- L’IBI es merita (com diu l’article 75 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals) el dia 1 de cada any. Per tant, aquesta modificació de l’ordenança entraria en 
vigor al ser publicada però els efectes sobre l’IBI haurien de ser a partir de l’1 de 
Gener 2013. 
 
Les ordenances fiscals no tenen eficàcia retroactiva, encara que siguin favorables. 
 
Les modificacions de calendari fiscal s’han d’aprovar amb anterioritat a l’any en curs. 
La primera modificació, decret d’alcaldia 1/2012 de 9 de gener, la segona modificació 
decret d’alcaldia 87/2012 de 23 de febrer. Aquestes modificacions s’havien d’haver 
realitzat en el Ple de la corporació en la sessió del 8 de novembre de 2011 que, en el 
segon punt de l’ordre del dia, la proposta era: aprovació provisional de modificació de 
les ordenances fiscals reguladores de tributs municipals per a l’exercici 2012. 
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No es pot acceptar que el consistori modifiqui cada mes el calendari fiscal. La Llei 
30/1992 de 26 de novembre de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y 
del Procedimiento Administrativo Común, en el seu article 63.3 diu: “la realización de 
actuaciones administrativas fuera del tiempo establecido para ellas sólo implicará la 
anulabilidad del acto cuando así lo imponga la naturaleza del término o plazo”. 
 
2.- És un greuge comparatiu no fraccionar tots els rebuts dels ciutadans de Celrà, 
sigui quin sigui el seu import i si el tenen domiciliat o no, com explica l’article 16 del 
Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals: a) la determinació del fet 
imposable, el subjecte passiu, els responsables, les exempcions, les reduccions i 
bonificacions, la base imposable i liquidable, el tipus de gravamen o la quota 
tributària, el període impositiu i la meritació. 
 
Tots els ciutadans tenen dret a la mateixa bonificació.”  
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- Per estudiar l’al·legació presentada contra l’acord de modificació de l’ordenança 
fiscal general de gestió, inspecció i recaptació dels ingressos de dret públic, es proposa 
l’estimació i/o desestimació de l’al·legació en base a l’informe emès per l’Intervenció 
de la corporació, que es transcriu íntegrament a continuació: 
 
“Primer. Quant a la primera al·legació, cal recordar al recurrent que l’Ordenança 
Fiscal modificada és l’Ordenança Fiscal general de gestió, inspecció i recaptació dels 
ingressos de dret públic, en cap cas es modifica l’Ordenança reguladora de l’Impost 
sobre Béns Immobles. 
 
Per altra banda l’ Ordenança Fiscal general de gestió, inspecció i recaptació dels 
ingressos de dret públic que aspectes general, entre d’altres, de recaptació, i que en 
aquest cas la modificació entrarà en vigor l’endemà de la seva publicació en BOP. 
 
Segon.  Quant a la competència per a l’aprovació i/o modificació del calendari fiscal, 
d’acord amb el que disposa l’apartat f de l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local correspon a l’Alcalde. 
 
 En conseqüència entenc que cal desestimar la primera al·legació, atès que per 
una banda no s’està modificant l’Ordenança Fiscal reguladora de l’Impost sobre Béns 
Immobles, cas en el que la modificació tindria efectes l’1 de gener de 2013, ni per 
altra banda l’establiment, modificació del calendari fiscal és una competència del Ple 
de la Corporació. 
 
Tercer. Quant a la segona al·legació en relació al greuge comparatiu, per no 
fraccionar el rebut de tots els ciutadans sigui quin sigui l’import i si estan domiciliats o 
no. S’ha de manifestar que de conformitat amb el que disposa l’article 65.1 Llei 
58/2003, de 17 de desembre, general tributari es poden fraccionar en els termes que 
es fixin reglamentàriament, que es precisament el que s’està fent amb la modificació 
de l’ordenança, essent per tant aquesta modificació ajustada a dret. 
 
Cal tenir en compte, que en cap cas es pot parlar de greuge comparatiu, atès que els 
contribuents poden gaudir del fraccionament, complint els requisits que s’estableixen 
en la proposta. Si bé es cert, que per raons econòmiques, els rebuts amb un import 
inferior als 90 euros, criteri que imposa Xaloc, no podran gaudir del fraccionament. 
 
En conseqüència entenc que cal desestimar la segona al·legació.” 
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1.- D’acord amb l’article 17.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals “finalitzat el 
període d’exposició pública, les corporacions locals adoptaran els acords definitius  que 
procedeixin, resolvent les reclamacions que s’haguessin presentat i aprovant la 
redacció definitiva de la ordenança, la seva derogació o les modificacions a que es 
refereix l’acord provisional.(...) 
 
2.- De conformitat amb el mateix precepte, apartat quart, “ En tot cas ... el text 
íntegre de les ordenances o de les seves modificacions, hauran d’ésser publicats en el 
butlletí oficial de la província...” 
 
I vista la competència del Ple d’acord amb el que disposa l’article 22.2.e) de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, segons redacció donada 
per la Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del govern local 
 
Per tot això, des d’aquesta Alcaldia es proposa al Ple l’adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
Primer.- Desestimar l’al·legació presentada pel Sr. Albert Puig Boada, representant 
del GM CIU. 
 
Segon.- Aprovar definitivament la modificació de l’ordenança fiscal general de gestió, 
inspecció i recaptació dels ingressos de dret públic. 
 
Tercer.- Publicar en el BOP de Girona el text íntegre de l’ordenança fiscal general de 
gestió, inspecció i recaptació dels ingressos de dret públic.  
 
Quart.- Notificar el present acord al Sr. Albert Puig Boada.  
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
  
Vots a favor (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Vots en contra (3): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
Abstencions (2) 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
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4.- APROVACIÓ DE LES BASES QUE REGULEN EL PROCEDIMENT PER A LA 
CONCESSIÓ D’AJUTS A FAMÍLIES QUE ES TROBEN EN SITUACIÓ 
SOCIOECONÒMICA DESAFAVORIDA I AMB FILLS/ES ESCOLARITZATS/DES A 
ALGUN DELS CENTRES EDUCATIUS DE CELRÀ PER A LA REALITZACIÓ DE 
COLÒNIES I SORTIDES ESCOLARS PER AL CURS 2012-2013. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i 
règim interior, que explica que són ajuts que s’han concedint cada any però ara la 
novetat és que s’aproven per ple i que s’aproven les bases per a la concessió d’ajuts 
per al curs vinent. S’ha intentat canviar la dinàmica ja que fins ara els ajuts es 
concedien a final de curs, quan ja tot estava fet. I ara la intenció és aprovar-ho abans 
de començar el curs i que les famílies tinguin ja clar l’ajut que tindran i la diferència 
que hauran de pagar entre el que costen les sortides i el que se’ls atorgarà com ajut.  
 
Són ajuts per a alumnes de l’Aulet, Falgueres i Institut, evidentment empadronats a 
Celrà. L’aportació que es fa és de 3.000 euros i les bases són molt similars a les que 
es fan servir per al Pla Educatiu d’Entorn i per altres ajuts del casal d’estiu. 
 
La Sra. Rivas comenta que a la proposta que es presenta al ple es fa constar “per a 
fills escolaritzats en centres educatius” i entén que a les bases s’especifica que són 
infants empadronats a Celrà però a la proposta que es porta al ple indica escolaritzats.  
 
El Sr. Bartis indica que al punt núm. 4 de les bases, en l’annex de la proposta d’acord, 
queda molt clar que els destinataris i destinatàries hauran d’estar empadronats al 
municipi de Celrà.   
 
El Sr. Puig felicita a l’equip de govern per la proposta que s’està presentant al ple 
doncs creu que està molt ben feta però indica que no s’especifica el temps que s’ha 
d’estar empadronat al municipi ja que hi ha nens que han començat a anar a l’escola 
al mes de gener. I ho diu ja que en el plec de bases dels cursos de socorrisme s’ha fet 
constar que, com a mínim, han d’estar empadronats quatre mesos.  
 
El Sr. Bartis respon que a les bases dels cursos de socorrisme s’ha fet constar perquè 
no es faci la trampa d’empadronar-se per fer el curs i acte seguit donar-se de baixa 
del padró. 
 
El Sr. Puig contesta que ara sembla que es faci al revés ja que s’està dient que si fa 
quatre mesos que estan empadronats s’hi poden acollir a la convocatòria dels cursos 
de socorrisme però en aquestes bases la condició és que tan sols estiguin 
empadronats. 
 
El Sr. Bartis respon que si un nen va a una escola de Celrà i és de Celrà el més lògic 
és que estigui empadronat. 
 
El Sr. Puig contesta que s’ha equivocat en la seva argumentació i demana perdó.    
 
La Sra. Rivas pregunta si la partida de diners per a les sortides és de 4.500 euros, a la 
qual cosa el Sr. Bartis respon que són 3.000 euros. 
 
La Sra. Rivas contesta que aquest és l’import del crèdit inicial però que amb la 
modificació pressupostària l’import final és de 4.500 euros. 
 
El Sr. Bartis indica que pel curs 2012-2013 hi ha una consignació de 3.000 euros i la 
modificació de crèdit que s’ha fet de 1.500 euros és perquè pel curs 2011-2012, al no 
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fer-se cap convocatòria d’ajuts, es farà una derrama de diners a les escoles per poder 
sufragar aquestes sortides. El que no es pot portar al ple per a la seva aprovació és la 
convocatòria d’ajuts per a sortides escolars pel curs 2011-2012 i pel curs 2012-2013 
doncs amb el canvi de dinàmica que es vol aconseguir els ajuts es concediran  abans 
de realitzar l’activitat. Ja es va explicar a la junta de portaveus que els 1.500 euros de 
la modificació de crèdit serviran per fer petites aportacions a les escoles per tapar els 
forats de gent que no ha pogut pagar les sortides d’aquest curs escolar.  
 
La Sra. Rivas pregunta si aquests diners es donen a les famílies o a les escoles, a la 
qual cosa el Sr. Bartis contesta que els diners es donen directament a l’escola. La 
sistemàtica és recollir les sol·licituds, aprovar-les, que els diners s’ingressin a l’escola i 
que les famílies paguin el diferencial del cost de la sortida respecte a la subvenció 
atorgada. Són diners que no es donen a les famílies sinó que aquestes deixen de 
pagar la part subvencionada doncs l’escola la rebrà de l’ajuntament. 
 
La Sra. Rivas comenta que l’important és que la família sàpiga que l’ajut procedeix de 
l’Ajuntament, a la qual cosa el Sr. Bartis ho confirma doncs la sol·licitud es fa en el 
mateix ajuntament, tal i com ho indiquen les bases.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al Ple:   
 
“ANTECEDENTS DE FET 
 
Atès que s’ha considerat convenient per aquesta Alcaldia efectuar la convocatòria i 
concessió dels ajuts a famílies que es trobin en situació socioeconòmica desafavorida i 
amb fills/es escolaritzats/des a algun dels centres educatius de Celrà per a la 
realització de colònies i sortides escolars per al curs 2012-2013 
 
Atès l’informe de Secretaria emès en data 30 de març de 2012, en el que s’indicava la 
legislació aplicable i el procediment a seguir per a convocar i concedir les subvencions. 
 
Atès l’informe d’Intervenció sobre l’existència de crèdit per a l’atenció de la despesa 
derivada de la concessió de les citades subvencions. 
 
Examinada la documentació que l’acompanya, i vista la normativa aplicable, articles 
239-241 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de 
la Llei  Municipal i de Règim Local de Catalunya i articles 118-129 i 130-135 del 
Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), aprovat pel Decret 
179/1995, de 13 de juny; la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions i el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el reglament 
de la Llei 38/2003, de 17 de novembre; 
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposa la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre, General de Subvencions, el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, aquesta Alcaldia –
Presidència proposa al Ple l’adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
 
PRIMER. Efectuar convocatòria per a la concessió d’ajuts a famílies que es trobin en 
situació socioeconòmica desafavorida i amb fills/es escolaritzats/des a algun dels 



  Acta 4/2012
  17 d’abril de 2012 

 12 

centres educatius de Celrà per a la realització de colònies i sortides escolars per al 
curs 2012-2013, amb el text que figura en l’Annex de la present resolució. 

 
SEGON. Publicar l’esmentada convocatòria en el Butlletí Oficial de la Província de 
Girona, al taulell d’anuncis de la Corporació i a la pàgina web de l’Ajuntament de 
Celrà.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
  
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
5.- APROVACIÓ DEL REGLAMENT DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS DE 
CELRÀ.  
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Magno Maneu Marcos, regidor d’esports, 
que explica que el reglament respon a la decisió presa fa uns mesos de dissoldre el 
Patronat Municipal d’Esports pels motius que ja s’han explicat anteriorment i que es 
detallen en el preàmbul del propi reglament.  
 
El procés de gestació del reglament parteix de la base del reglament del consell 
municipal de cultura, que havia aprovat l’antic equip de govern. Amb aquest, el  
Secretari de la corporació elabora un primer esborrany del reglament, l’àrea d’esport 
introdueix una sèrie de modificacions posteriors i el torna a passar al secretari perquè 
doni validesa legal. Finalment, es fa arribar a totes les entitats esportives i als/les 
regidors/es de l’oposició perquè puguin donar la seva opinió. 
 
Creu que ha estat la manera més adequada de fer-ho perquè tothom pugui opinar. 
Potser hi ha coses que no s’han fet prou bé i algú ha trobat a faltar la celebració d’una 
reunió per comentar aspectes del reglament però, en definitiva, s’ha seguit el model 
del reglament de cultura i s’han afegit punts específics d’organització i de 
funcionament. El que realment importa del reglament és l’esperit que ha de tenir i la 
manera de desenvolupar-lo i el que s’intentarà és que les entitats esportives puguin 
dir la seva i que sigui un reglament participatiu.  
 

Com a aspectes destacables del reglament indica l’article 2 Finalitat, i llegeix 
textualment “El Consell Municipal d’Esports té com a finalitat fomentar la 
participació ciutadana en aquelles qüestions referides a l’àmbit esportiu i més 
concretament en aquelles competències i funcions que tinguin una relació directa 
o indirecta amb la millora i potenciació de l’activitat i el moviment esportiu.”  
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Indica que hi ha hagut un canvi respecte al reglament de cultura doncs hi ha previstes 
dues sessions ordinàries/any amb la possibilitat de fer-ne extraordinàries. Aquest 
aspecte es va comentar amb els integrants de l’àrea d’esports i es va considerar que 
amb dues sessions era suficient tot i que, sempre que ho demani una quarta part del  
ple, es poden fer totes les reunions que siguin necessàries.  
 
El Sr. Puig entén que és un reglament que vol fomentar la participació però no s’ha 
convocat a la gent per reunir idees comunes. Troba a faltar, novament, la participació 
de la que tant parla l’equip de govern doncs es prepara un reglament i no es fa 
participar ni a les entitats, encara que després s’hagi passat un correu electrònic amb 
l’esborrany del reglament. 
Pel que fa al preàmbul, on s’explica perquè es va suprimir el Patronat Municipal 
d’Esports, l’equip de govern parla de crear el reglament per aconseguir una gestió més 
àgil i funcional. Potser sí serà més fàcil i funcional, però més participativa no ja que si 
el Patronat es reunia quatre vegades/any i aquest reglament tan sols preveu dues 
vegades/any. Independentment que el reglament preveu que puguin haver-hi més 
reunions a ell li agradaria celebrar reunions cada tres mesos, més tenint en compte 
que les entitats de Celrà són molt diverses i celebren moltes activitats en diferents 
dates.  
El Patronat Municipal d’Esports tenia molt especificada  la subvenció que rebria cada 
entitat i el concepte de l’ajut però aquest reglament no dóna clarament aquesta 
informació. Entén que es poden fer modificacions posteriors, però li hagués agradat 
que això estigués ben clar en el reglament des del principi.  
 
El Sr. Puig tampoc troba clar que es delegui la Secretaria de les sessions plenàries del 
consell a la tècnica d’esports doncs en les sessions del Patronat d’Esports sempre hi 
eren tant la tècnica d’esports com la Secretària de la Corporació. Entén que per donar 
fe i assessorar correctament amb lleis els dubtes que sorgeixin convindria que hi fos la 
secretaria de l’Ajuntament, que pot resoldre i informar dels dubtes adequadament. Del 
contrari, el punt quedaria sobre la taula i fins a sis mesos no es tornaria a treballar.  
Finalment, el Sr. Puig comenta que l’equip de govern ha elaborat el reglament quatre 
mesos després de suprimir el Patronat Municipal d’Esports però creu que tan sols és 
per tapar l’expedient. I troba a faltar punts de millora per deixar les coses més clares 
a totes les entitats del poble, com per exemple les subvencions.       
 
El Sr. Maneu respon que el fet que el consell sigui més o menys participatiu no depèn 
del número de reunions que se celebrin. Es va decidir que es farien dues 
reunions/anys per no lligar tant a la gent, més tenint l’opció de poder celebrar-ne més 
si la quarta part del plenari ho decideix.  
 
Pel que fa a ser més o menys participatiu ell en cap moment ha dit que el Patronat no 
fos participatiu sinó que la voluntat és millorar aquesta participació. El Patronat es va 
organitzar en el seu moment per una sèrie de motius que així ho requerien, però 
després de parlar amb la tècnica i el secretari es va considerar que era el moment 
idoni per dissoldre’l i crear un nou òrgan.  
 
Pel que fa al procediment d’atorgament de subvencions és una qüestió que s’ha deixat 
oberta en el reglament i aquest serà el primer punt del que es parlarà en la primera 
sessió del consell que se celebri. I interessa parlar-ne ja que moltes entitats no estan 
d’acord en la manera que s’ha portat fins ara per subvencionar a les entitats. Per això  
aquesta qüestió s’ha deixat totalment oberta en el reglament per escoltar el parer de 
tothom.  
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Respecte a si la secretària del ple del consell ha de ser la tècnica d’esports o la 
secretària de la corporació, un cop s’ha informat legalment, pot ser-ho la tècnica. Una 
de les prioritats de l’equip de govern és que els tècnics assumeixin les funcions i 
tinguin rellevància especial i, en aquest cas, tenir a la tècnica allà és fer que doni fe 
del que es diu. En el cas de dubtes legals sempre s’està a temps de preguntar i de 
resoldre els dubtes. El més important és que la gestió sigui àgil i que si ha dubtes se 
solucionin, no considerant que aquest aspecte sigui un problema.  
 
El senyor Alcalde explica que la finalitat del reglament no és crear unes bases per  
subvencionar sinó per estructurar el Consell a nivell de funcionament. Per 
subvencionar ja hi ha les bases i es decidirà quan l’àrea d’esports parli amb les 
entitats esportives. No té gaire sentit elaborar un reglament per subvencionar ja que  
aquest any poden ser vint-i-set entitats i el vinent vint-i-vuit i aquesta diferència pot 
implicar que cada vegada s’hagi de canviar el reglament pel sol fet d’atorgar una 
subvenció. I això no es fa en cap consell municipal d’esports. El que s’aprova cada any 
són les bases d’atorgament de subvencions, no el reglament. 
 
Pel que fa a la secretària, és molt normal que no participi en tots els consells 
municipals, com per exemple en el consell municipal de cultura. Ja hi ha uns/es 
tècnics/es i regidors/es i unes entitats esportives i culturals i, en cas de dubte, es 
recorre a la persona indicada, que és la secretària municipal.  
    
 Tot seguit cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al Ple: 
 

“El consell Municipal d’Esports de Celrà, vinculat a l’Ajuntament de Celrà a través 
de l’àrea d’Esports, és un òrgan consultiu, plural, de participació i assessorament, 
mitjançant el qual es promouran les accions participatives de les diverses associa-
cions i entitats de Celrà relacionades amb l’ esport. 

L’Ajuntament de Celrà tindrà en compte, a l’hora de prendre decisions 
relacionades amb l’esport, les propostes que la ciutadania aporti a través del 
Consell Municipal d’Esports, que permetrà la participació en el procés de 
reflexió, consulta, debat i elaboració d’aquestes propostes. 
 
Atès que és necessari regular aquesta participació ciutadana, regular el règim 
d’organització i estructuració dels diversos òrgans del Consell Municipal d’ Esports i 
regular també la seva composició, funcions i procediment per a la renovació dels seus 
membres i per a la convocatòria de les seves reunions ordinàries i extraordinàries.  
 
D’acord amb l’ article 60.1 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el 
Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, l’aprovació de les ordenances 
s’efectuen de conformitat amb el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
 
I l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, estableix que l’aprovació 
de les ordenances i els reglaments locals s’ha d’ajustar al procediment següent: 
a)aprovació inicial pel ple, b)informació pública per un període mínim de trenta dies 
hàbils, perquè puguin presentar reclamacions i suggeriments, c) resolució de totes les 
reclamacions i els suggeriments presentats i aprovació definitiva del ple. En cas de no 
haver-hi cap reclamació o suggeriment, l’acord inicial esdevindrà definitiu. 
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Vista l’aprovació proposada, que ha estat elaborada i informada per la Comissió 
d’Estudi constituïda a aquest efecte mitjançant Decret de l’Alcaldia número 173/2012, 
de data 5 d’abril de 2012, en compliment de l’article 62 del Reglament d’obres, 
activitats i serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny. 
 
Vist l’informe del Secretari, de data 5 d’abril de 2012. 
 
Atès que el Ple de l’Ajuntament és l’òrgan competent per aprovar inicialment les 
ordenances i reglaments municipals, d’acord amb el que disposa l’article 22.2.d) de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local segons redacció 
donada per al Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del govern local i article 52.1.d) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
Es proposa al Ple, el qual decidirà el que consideri convenient, l’adopció dels acords 
següents: 
 

A C O R D S 
 
Primer.- Aprovar inicialment el reglament del Consell Municipal d’Esports de Celrà. S’ 
adjunta com a annex el text del reglament. 
 
Segon.- Sotmetre l’acord d’aprovació inicial del  reglament municipal a  un període 
d’informació pública mitjançant un anunci que s’ha de publicar en el Butlletí Oficial de 
la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, a un dels mitjans de 
comunicació escrita diària i en el tauler d’anuncis de la corporació, per un termini de 
trenta dies hàbils a comptar de l’endemà de l’última de les publicacions de l’anunci en 
el Butlletí Oficial de la Província o en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, per 
a la formulació, si s’escau, de reclamacions i al·legacions. En el supòsit de no 
formular-se al·legacions ni reclamacions en el tràmit d’ informació pública l’acord 
inicial esdevindrà definitiu, prèvia publicació íntegra de l’ordenança municipal en el 
BOP. 
 
Tercer.- Aprovat definitivament el reglament municipal es trametrà copia íntegra 
d’aquest a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya i es publicarà 
íntegrament el seu text en el BOP, entrant en vigència una vegada transcorrin 15 dies 
a comptar de la seva total publicació.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
 
Vots a favor (9): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
Abstencions (2): 
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GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
     
6.- APROVACIÓ DEL PLA LOCAL DE JOVENTUT, QUADRIENNI 2012-2015. 
 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Meritxell Martin Rovira, regidora de 
joventut, que explica que el procés seguit per a l’elaboració d’aquest pla ha anat en 
consonància amb les noves bases establertes des de l’Oficina de Joventut de la 
Generalitat de Catalunya. En primer lloc, s’ha fet una anàlisi de la realitat juvenil del 
municipi tenint en compte processos participatius dels joves; s’ha fet una anàlisi de les 
polítiques de joventut amb entrevistes a diferents tècnics que treballen a l’Ajuntament 
i al tècnic de joventut. D’aquí va sortir un consens segons el qual cada grup municipal 
ho plantejaria de manera diferent però es detectaven les mateixes problemàtiques. 
Aquest és un punt de partida molt interessant ja que li dóna continuïtat al pla. I un 
dels eixos que cal treballar i desenvolupar durant aquests anys són les polítiques de 
participació juvenil i com incentivar-les. D’altra banda, s’ha detectat que cal oferir més 
oferta als joves per incorporar-los al món laboral. 
 
Un cop s’han realitzat les diferents anàlisis i s’extreuen les conclusions es procedeix a 
fer el disseny del pla, amb el que es pot comprovar tot el que s’està fent en polítiques 
de joventut, que els joves s’han d’involucrar en l’activitat social del poble i també en el 
món laboral. A més, s’ha inclòs informació necessària perquè puguin tinguin accés a 
l’habitatge. 
 
Un cop definit exactament en què es volia treballar s’han plantejat les activitats per 
dur a terme. Aquest és l’eix vertebral que s’haurà de seguir però en cap cas és un pla 
que s’hagi de seguir estrictament ja que està obert a modificacions que es podran 
incloure al llarg d’aquests anys.  
 
Per altra banda, aquest pla està sent revisat per la Generalitat de Catalunya i totes les 
millores provinents d’allà també es podran anar incorporant.  
 
El senyor alcalde cedeix la paraula a la senyora Montse Rivas Nuñez, representant del 
GM Entesa per Celrà, que felicita a l’equip de govern per continuar endavant amb el 
Pla Local de Joventut i indica que la Sra. Carolà també ha participat en la seva 
elaboració. Comenta que és molt important que es treballi pel jovent del poble però 
també pels més desafavorits i els més vulnerables.  
Comenta que ara cal veure el seguiment que es fa i l’execució del pla i indica que el 
seu vot és a favor, més tenint en compte que l’anterior equip de govern va encetar el 
primer pla local de joventut i ara també volen continuar col·laborant. Tant el govern 
actual com l’oposició han de fer un treball comú, però l’organigrama del pla és una 
mica polític doncs sembla que, en el pla, l’oposició queda una mica arraconada.  
Quant als objectius es passa del tercer al cinquè, i no hi ha el quart. I troba a faltar el 
treball generacional dels joves envers la resta del municipi, però són aspectes que 
sempre es poden tenir en compte a l’hora de fer modificacions. 
 
El senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, felicita a l’equip de govern per 
aquest treball, tot i que ha trigat més temps del compte. Indica que tant a la pàgina 
69 com a la 76 es parla de les problemàtiques dels joves amb el cànnabis i amb la 
immigració dels romanesos i pregunta què es farà davant d’aquestes situacions, o si ja 
s’hi està treballant o si es fa constar el problema al pla i es faran actuacions més 
endavant.  
 



  Acta 4/2012
  17 d’abril de 2012 

 17 

La Sra. Martin respon a la Sra. Rivas que revisarà els objectius i, pel que fa al treball 
generacional, tindrà en compte les indicacions que la representant del GM Entesa per 
Celrà ha comentat, concretament el treball que els joves poden fer envers el poble.  
 
Pel que fa a la pregunta del cànnabis del Sr. Puig contesta que s’hi està treballant des 
de l’Institut amb un projecte titulat “Salut a l’escola”, subvencionat pels Departaments 
d’Educació i Salut. S’està fent de manera telemàtica i els joves exposen les seves 
qüestions als departaments a través d’un fòrum. Tot i que el projecte de l’Institut està 
a punt de desaparèixer, els departaments, mitjançant aquests fòrums, ja tenen previst 
com suplir aquesta mancança.  
 
Respecte als romanesos s’està treballant no tan sols des de joventut sinó de manera 
integral des de totes les àrees.   
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al Ple: 
 
“El Departament de Joventut de la Generalitat de Catalunya va anunciar per a 
l’exercici 2012 la convocatòria de subvencions per a la implantació i coordinació dels 
plans locals de joventut. A tal efecte, era requisit indispensable que, per poder acollir-
se a l’esmentada subvenció, l’ajuntament disposés del seu propi pla local de joventut. 
 
Per aquest motiu, es va procedir a la contractació d’un tècnic auxiliar de joventut 
perquè dugués a terme el projecte de la dinamització del casal de joves del municipi, 
perquè elaborés i redactés  el pla local de joventut i també perquè dirigís i coordinés la 
seva implantació.  
 
Un cop redactat i elaborat aquest pla local de joventut pel quadrienni 2012-2015, és 
d’interès de l’Ajuntament de Celrà aprovar-lo. 
  
Sobre la base d’aquests antecedents, el Ple de la corporació aprova l’adopció del  
següent 
 

A C O R D 
 

Primer.-  Aprovar el Pla Local de Joventut de Celrà, pel quadrienni 2012-2015. 
 
Segon.- Facultar a l’Alcalde-President de l’Ajuntament de Celrà per signar qualsevol 
document que sigui necessari per fer efectiu l’acord precedent. 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
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GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
7. APROVACIÓ DE LES BASES PER A LA CONCESSIÓ D’AJUTS PER A LA 
REALITZACIÓ D’UN CURS DE SOCORRISME AQUÀTIC. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Susana Pascual Pozo, regidora de 
promoció econòmica, que explica que les àrees de promoció econòmica i joventut han 
acordat aprovar unes ajudes adreçades a la gent de Celrà que vulgui fer un curs de 
socorrisme aquàtic, per valor de 225 euros, amb un màxim de 18 persones. És 
interessant ja que un cop hagin fet els dos mòduls del curs aconseguiran un títol oficial 
de la Creu Roja que els permetrà treballar com a socorristes aquàtics a qualsevol 
indret de la Península.  
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Montse Rivas Nuñez, representant del 
GM Entesa per Celrà, que no troba prioritari aquest curs de socorrisme i ho entendria 
si Celrà fos un poble de costa. Creu que hi ha cursos més interessants per als joves.  
 
El Sr. Puig dóna un vot de confiança a l’equip de govern tot i que, d’acord amb el que 
ha comentat la Sra. Rivas i veient les estadístiques de la Generalitat de Catalunya pel 
que fa a l’atur entre els joves de menys de 25 anys, a Celrà hi ha 21 joves. Per tant, 
veu una mica difícil que d’aquests 21 joves 18 s’apuntin a fer el curs, i tan sols per a 
tres mesos de treball. Pel que fa al punt d’atorgament dels ajuts de les bases 
s’especifica que la comissió tècnica de valoració estarà formada pel tècnic de promoció 
econòmica i el tècnic de joventut. Si per decret d’alcaldia núm. 144/12 el dia 7 d’abril  
s’extingeix el contracte de treball al tècnic de joventut i el dia 27 d’abril no hi ha 
encara un nou tècnic, considera que aquest punt s’ha de modificar.  
 
El senyor Alcalde indica que el concurs del nou tècnic de joventut és el dia 24 d’abril i, 
per tant, abans del dia 27 d’abril ja es tindria un/a nou/va tècnic/a de joventut.  
 
El Sr. Puig comenta que, en tot cas, també es podria afegir la tècnica d’educació o de 
cultura per si hi ha la possibilitat de no tenir encara tècnic de joventut.  
 
Per part de l’equip de govern s’accepta que a les bases es contempli que sigui el/la 
tècnic/a de joventut o la tècnica d’educació.  
 
La Sra. Pascual aclareix que la necessitat i/o conveniència d’aquest curs es porta des 
de l’àrea de promoció econòmica però aquesta és una acció inclosa en el Pla Local de 
Joventut.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, que fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al Ple: 
 
“Les àrees de Joventut i Promoció Econòmica de l’Ajuntament de Celrà han detectat la 
necessitat de formar persones en l’àmbit sanitari i de primers auxilis, concretament 
amb la realització d’un curs de socorrisme aquàtic. 
 
D’acord amb l’informe del tècnic de promoció econòmica de la corporació, de data 10 
d’abril de 2012, aquest curs de socorrisme té dues parts ben diferenciades:  
 

� L’atenció sanitària immediata, de 50 hores 
� L’especialització en socorrisme aquàtic, de 50 hores 
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La realització d’ambdues parts del curs s’acreditarà mitjançant un Diploma de Creu 
Roja de Socorrisme Aquàtic que l’habilitarà per poder trobar feina de socorrista en 
platges i piscines.  
Atès que podran realitzar aquesta acció formativa totes aquelles persones 
empadronades al municipi que tinguin, com a mínim, una antiguitat de quatre mesos 
en el padró municipal d’habitants. 
 
Vist que l’Ajuntament de Celrà ha considerat convenient aprovar les bases per a la 
concessió d’ajuts als/les interessats/des en realitzar aquest curs de socorrisme 
aquàtic, que permetrà al municipi de Celrà disposar de ciutadania amb coneixements 
de primers auxilis així com augmentar l’ocupabilitat del jovent del poble.   
 
Atès l’informe de Secretaria emès el dia 10 d’abril de 2012, en el que s’indica la 
legislació aplicable i el procediment a seguir per a convocar i concedir les subvencions. 
 
Atès l’informe d’Intervenció sobre l’existència de crèdit per a l’atenció de la despesa 
derivada de la concessió de les citades subvencions. 
 
Examinada la documentació que l’acompanya, i vista la normativa aplicable, articles 
239-241 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de 
la Llei  Municipal i de Règim Local de Catalunya i articles 118-129 i 130-135 del 
Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), aprovat pel Decret 
179/1995, de 13 de juny; la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions i el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el reglament 
de la Llei 38/2003, de 17 de novembre; 
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposa la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre, General de Subvencions, el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, aquesta Alcaldia –
Presidència proposa al Ple l’adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
PRIMER.- Aprovar les bases per a la concessió d’ajuts a aquelles persones 
interessades en realitzar el curs de socorrisme aquàtic, promogut per les àrees de 
joventut i promoció econòmica de la corporació.  

 
SEGON.- Les activitats formatives de l’esmentat curs són les següents: 
 

� Socorrisme aquàtic (50 hores) 
� Atenció sanitària immediata nivell II (50 hores)  

 
L’aplicació pressupostària és 14.2410.48000 “beques cursos formació professional”, 
del pressupost de l’exercici 2012. 
 
TERCER.- Publicar les bases en el BOP de Girona, en la pàgina web i en el tauler 
d’anuncis de la Corporació. 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
 
Vots a favor (8): 
 



  Acta 4/2012
  17 d’abril de 2012 

 20 

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Abstencions (3): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
 
8. MOCIÓ PER RECLAMAR A L’ESTAT ESPANYOL LA TRANSFERÈNCIA DEL 
0,7% DEL FONS PROVINENT DE L’IRPF DESTINAT A PROGRAMES DE 
COOPERACIÓ I VOLUNTARIAT SOCIALS. 

 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM 
CIU, que presenta aquesta moció al ple. 
 
El Sr. Puig entén que aquesta moció tan sols la presenta el GM CIU i, en altres actes, 
es fa constar que la moció la presenta el seu grup. Però a la proposta d’acord 
presentada avui no ho diu i això crea confusió de si ho presenta el ple en conjunt o el 
GM CIU de manera particular. I demana que a l’acta es faci constar de manera 
específica que la moció la presenta el seu grup.  
 
El Sr. Puig explica que el GM CIU presenta aquesta moció que deixa de manera molt 
clara i evident l’espoli que pateix Catalunya per part d’Espanya respecte al que es 
recapta d’IRPF i el que s’inverteix a Catalunya, concretament un 55%. 
 
Tot seguit, el Sr. Puig fa la següent proposta al Ple: 
 
“Atès que l’Estatut d’Autonomia de Catalunya atribueix a la Generalitat la competència 
exclusiva en matèria d’acollida i integració de persones immigrades, joventut, 
polítiques de gènere, serveis socials, voluntariat, menors i promoció de les famílies. 
 
Atès què l’esmentat Estatut en el seu  article 114.2, relatiu a l’activitat de foment diu 
que “correspon a la Generalitat, en matèries de competència exclusiva, l’especificació 
dels objectius als quals es destinen les subvencions estatals i comunitàries europees 
territorialitzables, i també la regulació de les condicions d’atorgament i la gestió, 
incloent-hi la tramitació i la concessió. I en l’apartat 5 del mateix article, disposa que 
“La Generalitat participa en la determinació del caràcter de no territorialitzable de les 
subvencions estatals. Així mateix, participa en els termes que dicti l’Estat, en la gestió 
i la tramitació de dites subvencions”. 

 
Atès que la Sentència del Tribunal Constitucional 178/2011, de 8 de novembre de 
2011, afirma que existeixen disposicions reglamentàries estatals, tals com les Ordres 
anuals per les quals s’estableixen les bases reguladores i es convoquen la concessió de 
subvencions per a la realització de programes de cooperació i voluntariat socials amb 
càrrec a l’assignació tributària de l’IRPF,  que vulneren les competències autonòmiques 
de gestió de subvencions. 
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Atès que la  darrera Sentència del Tribunal Suprem, de 16 de desembre de 2011, 
contra la ordre TAS/ 592/2008 per la qual s’estableixen les bases i es convoquen 
subvencions per a la realització de programes de cooperació i voluntariat socials, amb 
càrrec a l’assignació del 0,7% de l’IRPF afirma que “considerem inclosa a la 
competència estatal, la regulació dels aspectes centrals del règim subvencional – 
objecte y finalitat dels ajuts, modalitat tècnica, beneficiaris i requisits essencials 
d’accés, mentre situarem dins la competència autonòmica allò relatiu a la seva gestió, 
que és: la tramitació, resolució i el pagament de les subvencions, així com la regulació 
del procediment corresponent a tots aquests aspectes”. 
 
Atès que ambdues sentències recents del TC i del TS, confirmen la doctrina del 
Tribunal Constitucional que es va fixar en la sentència 13/1992, en què s’estableix que 
l’Estat pot destinar fons a subvencions en matèries de competència exclusiva de les 
comunitats autònomes, especificant-ne la destinació i regulant les seves condicions 
essencials d’atorgament, fins on ho permet una competència genèrica, bàsica o de 
coordinació, però sempre ha de deixar marge a les comunitats per concretar amb 
major detall l’afectació o el destí, i, al menys, per desenvolupar i complementar la 
regulació de les condicions d’atorgament de les ajudes i la seva tramitació. 

 
Atès que, el Govern de l’Estat espanyol: 
 
- no ha respectat el compromís expressament manifestat d’atendre’s als clars dictats 
de la jurisprudència constitucional sobre subvencions en matèria d’assistència social, 
vulnerant de manera successiva les competències de la Generalitat de Catalunya i 
també la previsió estatutària establerta per l’art. 114.2 en relació amb l’activitat de 
foment en matèries de competència exclusiva de la Generalitat.  
 
- ha desatès l’acord adoptat pel Ple del Congrés dels Diputats, en la sessió de 17 de 
setembre de 2008, sobre la distribució territorial entre les Comunitats Autònomes de 
l’assignació tributària de l’IRPF, el qual disposava “Establir mesures i criteris que 
permetin un procés gradual de distribució territorial entre les CCAA de l’assignació 
tributària del 0,7% de l’IRPF, destinat a fins socials, amb efectes en la pròxima 
convocatòria” i “Establir mesures i criteris de coordinació i transparència que permeti 
als Governs de les CCAA participar en la gestió que l’Administració General de l’Estat 
realitzi sobre el recaptat per via del 0,7% de l’IRPF pels fins socials”.   

 
Atès que el Pla de Govern 2011-2014, a l’Eix 4 dedicat a les Polítiques socials i família, 
recull com un dels objectius del Govern “Aconseguir el traspàs de l’Estat de la part que 
correspon a Catalunya de la gestió de les subvencions del 0,7% de l’IRPF”, objectiu 
que ha estat una reivindicació històrica de tots els Governs de la Generalitat de 
Catalunya, compartit per més de 4.000 entitats del Tercer Sector. 
 
Atès que dels 52 milions d’euros que es recapta per a aquesta finalitat en l’IRPF a 
Catalunya, només se n’inverteixen 29 (un 55%). 
 
Atès que, en el Ple del Congrés dels Diputats del passat 21 de febrer, els dos partits 
majoritaris, inclosos els diputats del PSC van votar en contra de la transferència a la 
Generalitat de la recaptació que es realitza a Catalunya de l’IRPF destinat a finalitats 
socials. 
 
Per tot això, sol·licitem al ple l’aprovació dels següents  
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ACORDS 
 
PRIMER. Donar suport al Govern de la Generalitat de Catalunya en la consecució de la 
reivindicació històrica d’assolir el traspàs dels fons provinents de l’assignació tributària 
a fins socials de les declaracions de la renda de les persones físiques que corresponen 
a Catalunya.  
 
SEGON. Exigir al Govern de l’Estat espanyol que deixi d’incomplir els compromisos 
adoptats pel Ple del Congrés dels Diputats, així com la doctrina més recent del TC i del 
TS, de manera que únicament especifiqui la destinació de les subvencions i reguli les 
condicions essencials d’atorgament, tot deixant a la Generalitat de Catalunya la 
concreció del destí, el desenvolupament de la regulació de les condicions d’atorgament 
i, sobretot, la regulació dels aspectes de tramitació, així com també es territorialitzin 
les partides que s’assignen a cada comunitat autònoma en els mateixos pressupostos 
de l’Estat.  
 
TERCER. Fer arribar aquests acords al Govern de la Generalitat de Catalunya, a tots 
els Grups parlamentaris del Congrés dels Diputats, així com al President del Govern de 
l’Estat espanyol i als membres de la Taula del Tercer Sector a través de la seva 
presidenta.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
9. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL. 
 
EL Sr. Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i règim interior, informa que hi ha el 
decret 120/12, de 14 de març i el decret núm. 144/12, de 21 de març. 

 
El Ple es dóna per assabentat. 
 
 
10.- DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L’ALCALDIA.  
 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
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òrgans de govern, previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot 
seguit: 
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Registre Data Interessat Descripció 
2012/0179 13/04/2012 SECRETARIA Convocatòria ple extraordinari: 17 d'abril de 2012 
2012/0178 12/04/2012 INTERVENCIO Aprovació liquidació pressupost 2011 del Patronat Municipal d'Esports de Celrà 
2012/0177 10/04/2012 SECRETARIA Aprovació plec clàusules  contractació serveis treballs silvícoles en les forests municipals 
2012/0176 10/04/2012 JUBILUS GERONTOLOGIA Devolució aval  
2012/0175 10/04/2012 TECNIQUES I RECUPERACIO GIRONES SL Incoació expedient suspensió activitats. 
2012/0174 10/04/2012 A.L.C. Concessió bestreta 
2012/0173 05/04/2012 SECRETARIA Incoació expedient aprovació reglament consell municipal esports de Celrà 
2012/0172 05/04/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/12 
2012/0171 05/04/2012 M.S.C. Concessió llicència d'activitats 
2012/0170 04/04/2012 SECRETARIA Inclusió d'una nova aspirant al concurs tècnic/a auxiliar joventut 
2012/0169 04/04/2012 S.LL.V. Con cessió llicència construcció  
2012/0168 04/04/2012 EDUCACIO Admesos/es i exclosos/es borsa treball educadores 
2012/0167 04/04/2012 PROIPAFISA SL Resolució d'al·legacions,  
2012/0166 04/04/2012 INTERVENCIO Rebutjar certificat obligacions pendents  
2012/0165 04/04/2012 SECRETARIA No convocatòria ple ordinari: 10 d'abril de 2012 
2012/0164 03/04/2012 INTERVENCIO Modificació pressupostària per generació de crèdit. 
2012/0163 03/04/2012 SECRETARIA Admesos/es i exclosos/es i Tribunal concurs tècnic/a auxiliar de joventut 
2012/0162 03/04/2012 SECRETARIA Sol·licitar emissió d'informe. 
2012/0161 03/04/2012 GAS NATURAL SERVICIOS SDG SA Modificació dels dies autoritzats.  
2012/0160 03/04/2012 SECRETARIA Delegació poders per generar poders per plets 
2012/0159 02/04/2012 SECRETARIA Convocatòria Junta de Govern ordinària: 3 d'abril de 2012 
2012/0158 30/03/2012 SECRETARIA Requeriment continuació del contracte de neteja a l'empresa Clece, SA 
2012/0157 30/03/2012 INTERVENCIO Rebutjar certificat obligacions pendents  
2012/0156 30/03/2012 INTERVENCIO Rebutjar certificat obligacions pendents  
2012/0155 30/03/2012 SECRETARIA Acolliment subvenció FEDER 2007-2013, EIX 4.  
2012/0154 30/03/2012 INTERVENCIO Rebutjar certificat obligacions  
2012/0153 29/03/2012 DIPUTACIO DE GIRONA Sol·licitud subvenció: projectes d'acció social 
2012/0152 29/03/2012 J.M.R. Autorització llicència per substitució vehicle servei de taxi 
2012/0151 27/03/2012 SECRETARIA Convocatòria Comissió Especial de Comptes 
2012/0150 27/03/2012 E.B.C. Cte menor serveis: treballs forestals a les forests de Celrà 
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2012/0149 27/03/2012 DIPUTACIO DE GIRONA Sol·licitud subvenció: restauració i conservació béns immobles interès patrimonial 
2012/0148 26/03/2012 D.A.M. Permís abocament  
2012/0147 26/03/2012 PADRO MUNICIPAL D'HABITANTS Baixa d'habitants per caducitat  
2012/0146 26/03/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/11 
2012/0145 22/03/2012 SALA FORESTAL SL Atorgament nou termini per legalitzar obres. 
2012/0144 21/03/2012 J.M.M. Extinció contracte laboral temporal 
2012/0143 21/03/2012 ASSOCIACIO ESTAMPADES Contracte menor de serveis per la realitzades de diferents cursos i tallers puntuals.  
2012/0142 21/03/2012 INTERVENCIO Increment IPC adquisició finca  
2012/0141 20/03/2012 GAS NATURAL SERVICIOS SDG SA Autorització acció comercial i marketing per les empreses del polígon Industrial de Celrà.  
2012/0140 20/03/2012 EDUCACIO Establir calendari preinscripció i matrícula EBM 
2012/0139 20/03/2012 A.A.R. Atorgament llicència per a ús privatiu d’instal·lacions municipals 
2012/0138 20/03/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/10 
2012/0137 19/03/2012 RECAPTACIO Aprovació liquidació taxa 1,5% 
2012/0136 19/03/2012 SECRETARIA Convocatòria Junta de Govern ordinària. 20 de març de 2012 
2012/0135 16/03/2012 TOLO 2 SL Incoació expedient per clausura activitat.  
2012/0134 16/03/2012 HABITATGES VITALS SL Devolució fiança residus de la construcció. 
2012/0133 16/03/2012 GESTIO ARMANGUE SL Devolució fiança residus de la construcció. 
2012/0132 16/03/2012 J.T.L. Concessió llicència obres  
2012/0131 16/03/2012 M.P.Q. Concessió llicència obres  
2012/0130 16/03/2012 PADRO MUNICIPAL D'HABITANTS Incoació expedient baixa del padró municipal d'habitants  
2012/0129 15/03/2012 S.LL.V. Denegació llicència obres  
2012/0128 15/03/2012 C.M.B. Concessió llicència obres  
2012/0127 15/03/2012 J.R.B. Concessió llicència obres  
2012/0126 15/03/2012 F.A.B. Concessió llicència obres  
2012/0125 15/03/2012 C.C.P. Concessió llicència obres 
2012/0124 15/03/2012 M.A.V.R. Adjudicació contracte menor serveis: substitució professora de dansa.  
2012/0123 14/03/2012 INTERVENCIO Aprovar adhesió conveni Pla d'Assistència Financera Local 
2012/0122 14/03/2012 COMISSIO D'OBRES I URBANISME Aprovació factures  
2012/0121 14/03/2012 SECRETARIA Traspassos drets funeraris 
2012/0120 14/03/2012 B.C.D. Contractació com a educadora de les escoles bressol municipals de Celrà 
2012/0119 13/03/2012 L.M.R. Concessió compactació permís lactància, reducció 1/3 jornada i ajut familiar naix. filla 
2012/0118 13/03/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/8 
2012/0117 12/03/2012 M.R.S. Concessió compactació permís lactància, reducció 1/3 jornada i ajut familiar per naix. filla 
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2012/0116 09/03/2012 GAR ARQUITECTURA SLP Adjudicació contracte menor serveis: arquitecta municipal 
2012/0115 09/03/2012 J.R.D.L.A. Concessió llicència ocupació a la via pública  
2012/0114 09/03/2012 H.R.D.L.A.  Concessió llicència ocupació a la via pública  
2012/0113 09/03/2012 F.R.P. Concessió llicència ocupació a la via pública  
2012/0112 09/03/2012 INSPECCIÓ I MANT. ENTORN URBÀ,SL Adjudicació contracte menor obres: instal·lació parc infantil 
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13.- ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT. 
 
El senyor Alcalde explica l’assumpte que vol proposar al ple per a la seva aprovació 
per caràcter urgent. Fa referència a la convocatòria i concessió d’ajuts per a la 
rehabilitació de façanes al casc antic de Celrà. Aquest tema ja es va explicar a la Junta 
de Portaveus en la que, per malentesos, no va ser-hi tothom, i s’ha entrat com a 
urgent ja que fins a última hora no s’ha tingut a punt.  
 
El senyor Alcalde procedeix a sotmetre la urgència a votació, sent el resultat de la 
mateixa el següent:   
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, 
que explica que es tracta d’aprovar les bases per atorgar ajuts per a la rehabilitació de 
façanes del casc antic. I fa una explicació, punt per punt, del redactat de les 
esmentades bases.   
 
El senyor Jaume Solà Molinas, Secretari, fa una lectura de la proposta que se sotmet 
al Ple: 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
 
Atès que és d’interès d’aquesta corporació promoure i aconseguir millorar l’estat de 
les façanes dels habitatges situats al nucli antic de Celrà i per tal de minorar el cost de 
les obres de rehabilitació a càrrec dels propietaris i promotors d’aquestes actuacions. 
 
Atès que s’ha considerat convenient per aquesta Alcaldia efectuar la convocatòria i 
concessió de les citades subvencions. 
 
Atès l’informe de Secretaria emès en data 16 de març de 2012, en el que s’indicava la 
legislació aplicable i el procediment a seguir per a convocar i concedir les subvencions. 
 
Atès l’informe d’Intervenció sobre l’existència de crèdit per a l’atenció de la despesa 
derivada de la concessió de les citades subvencions. 
 
Examinada la documentació que l’acompanya, i de conformitat amb l’establert en 
l’article 23 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions. 
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FONAMENTS DE DRET 
 
Vista la normativa aplicable, articles 239-241 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei  Municipal i de Règim Local de 
Catalunya i articles 118-129 del Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals 
(ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny; la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre, General de Subvencions i el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel 
qual s’aprova el reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre; 
 
Per tot això, es proposa al Ple de la corporació, que decidirà el que cregui convenient, 
l’adopció del següent 

A C O R D 

 
PRIMER. Aprovar les bases d’ajuts i efectuar convocatòria per a la concessió de 
subvencions en matèria d’ajuts per a la rehabilitació de façanes del Casc Antic de 
Celrà, amb les bases que figuren a l’annex de la present resolució. 

 
SEGON. Publicar l’esmentada convocatòria en el Butlletí Oficial de la Província de 
Girona, al taulell d’anuncis de la corporació i a la web de l’Ajuntament de Celrà.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
En aquest punt de la sessió, el senyor Albert Puig Boada abandona la sala per 
necessitats laborals. 
 
 
14.- INFORMACIONS. 
  
El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la regidora de Promoció econòmica i comunicació, 
Sra. Susana Pascual Pozo, que informa del següent: 
 

• Des del dia 2 de maig fins al dia 20 de juny s’imparteix el curs de 
socorrisme aquàtic, en horari de tardes (18.00 h a 21.00 hores). 

 
• A data 30 de març de 2012 hi ha 291 persones inscrites a la borsa de 

treball, que representen un 4’7 % més respecte el març de 2011 i un 5’2% 
menys que al mes de febrer de 2012.  
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• Durant el mes de març d’enguany s’ha fet assessorament a quatre 
emprenedors i un d’ells ja ha muntat la seva empresa. En el que es porta 
d’any ja s’han creat dues empreses i al viver d’empreses del CECAM ja hi ha 
quatre despatxos ocupats. 

 
• A la borsa de treball es van inscriure dues persones al mes de gener, al mes 

de febrer sis persones, al mes de març vuit persones i del que portem del 
mes d’abril tres persones. A data d’avui tan sols s’han rebut dinou ofertes 
de treball i, fent la comparativa amb el mes d’abril de 2011 que es van 
rebre cinquanta-una, es pot comprovar la situació tan crítica actual. 
D’aquestes dinou ofertes, catorze són de Celrà i la resta estan repartides 
entre Riudellots de la Selva, Sils, Torroella de Montgrí i Girona.  

 
• S’han impartit cursos de carretó elevador, beneficiant-se tretze persones de 

Celrà i la resta de Bordils. Els cursos que hi ha ara previstos són el de feina 
activa (segon dijous de cada mes) i un de comercial. 

 
• Ahir es va celebrar una xerrada sobre el Nou codi de consum i el dia 25 se 

celebrarà un sobre els drets i els deures de les persones consumidores de 
correu electrònic. 

 
• S’ha trucat tres vegades a l’empresa Tubs de Celrà i, segons informa la 

pròpia empresa, les negociacions i l’orientació s’està portant a terme a 
través d’un sindicat. Malgrat tot, des de l’oficina de promoció econòmica es 
continua insistint per oferir aquest servei.  

 
• El dia 27 d’abril, a dos quarts de nou del vespre, hi ha la presentació del 

nou web de l’Associació de Comerciants. 
       

La senyora Meritxell Martin Rovira, regidora de medi ambient, mobilitat i joventut, 
informa del següent: 
 

• A data d’avui s’han presentat 23 persones per participar en el concurs de 
tècnic/a auxiliar de joventut, que se celebrarà el dia 24 d’abril.  

 
 
El senyor Josep Bartis Fabrega, regidor d’educació i règim interior, informa del 
següent: 
 

• El dia 27 d’abril es commemora el dia internacional de la dansa i, per 
afegir-nos, des de l’escola de dansa  municipal se realitzen dues 
accions: la primera, davant del Teatre Ateneu, un taller comunitari 
participatiu amb la Cecilia Colacrai, totalment gratuït. Convida a tothom 
que vulgui a participar-hi. La segona, a les 9 del vespre, al Teatre 
Ateneu es presenta una coproducció feta entre l’escola de dansa i el 
Teatre Orian de Paris titulada ETC ETC. 

 
• Del procés de preinscripció de P3 dels ceips Aulet i Falgueres, hi ha una 

demanda de 52 infants per a Falgueres i 33 per a l’Aulet. Ara falta 
adjudicar les places en funció dels barems.  

 
• Ja ha finalitzat el procés d’elecció de les noves directores de les escoles 

bressol. Tan sols va haver-hi una candidatura amb un projecte conjunt, 
presentat per la Sra. Almudena Morgado i la Sra. Elisabet Soler, que ha 
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estat aprovat per majoria absoluta pels equips educatius que conformen 
les dues escoles bressol i que avui ha estat ratificat pel consell escolar. 
Per tant, a partir del 15 de juliol aquestes dues persones exerciran de 
directores durant un període de quatre anys, seguint el reglament de 
règim intern de les escoles bressol.      

 
El senyor Magno maneu Marcos, regidor de participació ciutadana i esports, informa 
del següent: 
 

• S’han de realitzar unes millores al camp de futbol de manera imminent, que 
ja estaven pressupostades, consistents en instal·lar una xarxa protectora 
davant del bar per evitar rebre cops de pilota quan es juguin partits de 
futbol. També hi ha previstes unes millores en el pavelló municipal 
consistents en la col·locació d’unes proteccions en els laterals per quan es 
juga a basquet no de manera longitudinal sinó en mig camp.  

 
• Per a aquest any no hi ha pressupostades grans inversions per a cap de les 

àrees, però pel que fa a la d’esports s’intenten millorar els equipaments ja 
existents.  

 
El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, informa de les obres que 
s’estan duent a terme actualment al municipi, i que són les següents: 
 

• S’ha inaugurat el parc infantil del carrer Joan Alsina i també s’han acabat, a 
demanda de l’Armari, les obres d’adequació d’aquest local.  

   
• Vol fer un toc d’alerta respecte les xarxes socials doncs es poden acceptar  

les crítiques i converses pejoratives envers els polítics però no troba  
correcte que s’ataqui a algun treballador de la brigada, doncs estan 
apareixent a les xarxes comentaris de molt mal to i poc respecte.  

 
El senyor Alcalde informa del següent: 
 

• Els propers dies 4, 5, 6 i 7 de maig se celebra la Festa Major, organitzada 
per l’entitat Coordinadora de Festes de Celrà i que substitueix a la Comissió 
de Festes La Gresca. Per a aquest any l’Ajuntament ha convidat a fer el 
pregó d’inici de la festa a l’alcalde d’Alenyà, poble agermanat amb el nostre 
municipi. 

 
• Hi ha el concurs de fotografia obert i tots els ciutadans i ciutadanes que ho 

desitgin poden presentar les seves fotografies fins el dia 27 d’abril 
d’enguany. El tema d’aquest any és “Gent de Celrà”  i s’incorpora l’opció de 
millor foto infantil, premi al que poden optar els nens i nenes de fins a 
dotze anys. En aquest cas, el premi és una càmera digital. 

 
• A la fira d’entitats tothom que vulgui podrà recollir el programa de la Festa 

Major i podrà començar a reservar les llotges pels diferents concerts que 
s’han de celebrar. Entre les diferents orquestres que tocaran aquest any 
destaca el grup Obrint Pas, per als més joves, i l’orquestra Emporium,  
orquestra Maravella i orquestra Setson per als més grans.  

 
• Destaca que aquest any moltes entitats del municipi, a les que agraeix la 

gran feina que fan, també organitzen la repetició del flamenc i sevillanes, 
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olimpíades populars, diferents sopars i més activitats, promocionades totes 
des de les mateixes entitats.  

 
• La fira d’entitats se celebra el diumenge 22 d’abril, de 10 hores a 14 hores. 

Com sempre, hi haurà les parades de les entitats a la plaça de l’església i a 
la plaça Catalunya; també hi ha una mostra de puntaires i patchword, les 
escoles bressol fan jornada de portes obertes i també el centre de creació 
escènica Can Cors. Enmig d’aquesta fira d’entitats hi haurà algun acte 
d’animació sorpresa i finalment, a les 13 hores, es fa el lliurament del premi 
Sol de Celrà, escollit pel tribunal compost pel Sr. Pere Bussé del Consell 
Municipal de Cultura, el Sr. Jaume Gimbernat del Consell Municipal de la 
Gent Gran, la Sra. Eva Albert del Consell Escolar Municipal, la Sra. Meritxell 
Martin regidora de medi ambient, mobilitat i joventut, el Sr. Pere Martin en 
representació de les entitats esportives i l’Alcalde la corporació. El dia 1 de 
maig se sabrà el guanyador/a d’aquesta edició.    

 
• El servei RESPIR ja està una mica més consolidat i està complint amb les 

expectatives creades i tant dimarts com dijous acostuma a estar ple, amb 
una mitjana de deu usuaris. Tota la informació que s’està rebent tant dels 
usuaris com de les famílies és molt positiva i la gent està molt contenta, tot 
i que sempre calen millores.  

 
• A Can Ponac s’ha instal.lat un timbre per facilitar que als matins, que està 

tancat, la psicòloga que hi treballa o el servei RESPIR puguin sentir que 
arriba gent. També s’està instal·lant l’avancé de l’entrada al local. 

 
• La setmana vinent se celebrarà una actuació de seguretat vial, 

conjuntament amb l’AMPA Falgueres, on s’explicarà als pares i a les mares 
com s’han de complir les normes de circulació i on s’insistirà que s’ha de 
vigilar molt en aquelles zones on hi ha tanta mainada doncs el risc 
d’accident és molt alt.  

 
• L’ACA continua devent a l’Ajuntament més de dos-cents mil euros i, malgrat 

que van pagar un mes, l’altre ja no l’han pagat i es torna a estar en la 
mateixa situació de deute. I l’ACA no sap com solucionar aquest problema 
ni amb Celrà ni amb els altres consorcis i municipis. Pel que fa a la 
Generalitat, continua sense pagar el que deu de les escoles bressol de l’any 
passat i el que deu de l’escola de dansa, tot i que han dit que a mitjans del 
mes de juny d’enguany ho ingressaran.  

 
• El dia 28 d’abril comença la fira de brocanters al carrer Pirineus. El conveni 

s’ha aprovat per junta de govern i tan sols falta formalitzar la signatura del 
mateix amb l’entitat organitzadora de l’esdeveniment. L’Ajuntament ha 
elaborat un conveni bastant restrictiu a l’espera de veure el funcionament 
de la fira i el que s’espera amb aquesta fira és que la gent vingui a Celrà a 
passejar, a conèixer el municipi i el patrimoni i a fer ús del comerç existent.       

 
 

15.- PRECS I PREGUNTES. 
 
No s’escau.          
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CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar el senyor Alcalde-President 
conclou la sessió, sent les 21:55 hores, donant les gràcies als assistents presents en el 
Ple i als oients i els emplaça a gaudir de la Festa Major i de la Fira d’Entitats, de tot el 
qual, jo, com a secretari, en dono fe. 


